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Beste GSV-ers, goedenavond allemaal, 
 
Laat ik beginnen met iedereen – leden, bestuur, supporters, oud-teamgenoten van ‘t 2e, 
vrienden en familie en natuurlijk mijn vrouw Mieke – te bedanken voor de geweldige 
steun in de rug in de afgelopen maanden, weken en vanavond. Het vertrouwen dat 
iedereen heeft uitgesproken doet mij ontzettend veel goed en gaat me in mijn eerste 
periode zeker helpen om te groeien in deze prachtige rol: voorzitter van GSV’28. 
 
Jos (Nijsten) belde mij op een perfect getimed moment… 4,5 week voor onze bruiloft. Ik 
dacht echt: hoe is het mogelijk dat je me nu belt? Maar na enkele tellen was mijn gevoel 
fantastisch en voelde me natuurlijk meteen vereerd. Jos vertelde me dat het bestuur in 
de zoektocht naar een nieuwe voorzitter voor GSV’28 bij mij was uitgekomen. Ik werd – 
zoals jullie mij wel kennen – meteen onrustig en enthousiast. Mijn rood-witte hart begon 
in een razend tempo te kloppen en het kantoor in Weert, waar ik werk, bleek te klein. Een 
‘spontaan’ blokje om was noodzakelijk.  
 
Ik besloot de vraag van Jos en het bestuur niet te beantwoorden voor onze bruiloft. Die 
had absoluut de voorrang en eerlijk gezegd wist ik ook niet of ik het Mieke wel kon 
vertellen voor die fantastische dag. Mijn timing bleek goed te zijn, want nadat alle 
emoties, verrassingen en cadeaus achter de rug waren, konden Mieke en ik heel goed 
praten over de vraag of we dit graag wilden. Voor mijn eigen gevoel was die vraag 
eigenlijk al een jaar of 10 geleden beantwoord. Aan de keukentafel bij de toen nog 
levende Jean die mij toen al inspireerde met zijn kracht, visie en eigen stijl.  
 
Mieke en ik besloten er nog even goed over na te denken, onze gedachten te bespreken 
met pap en een afspraak te maken met Jos en Huub. Jos speelde in dat gesprek 
natuurlijk de rol van enthousiasteling, verkoper van de rol en trotse zittende voorzitter. 
Huub deelde zijn levenservaring als bestuurslid van GSV’28 en stelde ons gerust. Het 
was een fijn gesprek met twee geweldige persoonlijkheden. 
 
Ik dacht er niet langer over na en ging een dag later langs bij Jos en bij Huub. Beiden 
waren ze ontzettend blij met mijn antwoord en toen enkele dagen later het ‘nieuws’ van 
mijn kandidaatstelling bekend werd, waren de reacties van iedereen super.  
 
Nu zit ik hier, 4 maanden later, met de voorzittershamer van mijn oh-zo-geliefde 
vereniging. Ik voel me trots, energiek en gesteund door een ervaren en goed 
georganiseerd bestuur en jullie als leden en vrijwilligers. Ik heb er ontzettend veel zin in. 
 
 



Voordat ik even naar de toekomst wil kijken, wil ik – en daarmee val ik natuurlijk een 
klein beetje in herhaling – mijn voorganger en oom Jos ontzettend bedanken voor 10 jaar 
voorzitterschap en begeleiding richting vanavond. Jos, je bent iemand die je op een 
willekeurig moment de microfoon kan geven en ervoor zorgt dat half Genhout op een zij 
ligt van het lachen. Met jouw spontane en humoristische stijl weet je mensen te 
motiveren en laat je jouw groot GSV’28-hart spreken. En… met jouw kritische noten liet je 
telkens weer zien dat je echt om deze vereniging geeft. Ik hoop in de komende jaren nog 
vaak een beroep te mogen doen op jouw kennis, ervaring en netwerk. En ik weet ook 
zeker dat jouw lange GSV’28-carriere hier vanavond niet eindigt. Er zijn nog tal van leuke 
klussen en uitdagingen die goed bij jou passen en waarbij je zeker nog aan een bepaalde 
kar van deze vereniging kunt trekken. Jos, dankjewel! 
 
Goed, waar staat onze vereniging nu op dit moment? Als je het mij vraagt, staat GSV’28 
er goed op! De lat ligt in alle geledingen van de vereniging hoog. Soms wel eens te hoog. 
En dat is volgens mij ook de kunst om de leefbaarheid van onze vereniging voor de 
komende jaren op peil te houden. Samen moeten we altijd de juiste balans blijven vinden 
tussen het willen of moeten presteren en het maken van plezier, vrienden en 
herinneringen. Want één gevoel moet je als GSV-er blijven houden: je kijkt er weer naar 
uit om door de ingang van ons prachtige sportpark naar binnen te lopen. 
 
De komende jaren gaan we ons wat mij betreft richten op het stabiel houden van de 
vereniging. Een ledenaantal tussen 250 en 300 leden houdt ons gezond, maar we zullen 
daarnaast telkens weer nieuwe mensen moeten betrekken om dingen van alle dag te 
organiseren. De jeugdafdeling zit momenteel net als bijna alle jeugdafdelingen in Limburg 
in een dipje. Als de juiste mensen de juiste energie erin (blijven) stoppen en Genhout een 
klein beetje meer vruchtbaar wordt, weet ik zeker dat wij over een paar jaar weer meer 
‘bloei’ zien. Die ‘bloei’ is essentieel voor de toekomst van GSV’28 op lange termijn. 
 
Nu we ons super geslaagde 90-jarig jubileumfeest achter de rug hebben, gaan we op weg 
naar 100 jaar GSV’28. Het is nog ver weg, dat realiseer ik me, maar ik weet zeker dat er 
hier in de kantine mensen zijn die zich al een voorstelling kunnen maken van hetgeen dat 
seizoen zou moeten worden. Mijn eerste ideeën staan al in een rood notitieboekje dat de 
komende paar jaar alleen uit de kast komt als me nieuwe dingen te binnen schieten. 
Hopelijk vullen jullie dit boekje aan en maken we er samen een geweldig seizoen van. 
 
Laten we voor nu vooral nog even kijken naar de kortere termijn. Dit seizoen hoop ik dat 
alle teams naar hun eigen verwachting gaan presteren. Een rol van betekenis spelen in 
de competitie, hopelijk hier en daar een prijs pakken, maar vooral veel plezier hebben en 
respect en saamhorigheid uitstralen. Voor ons 1e elftal geldt dat de lat weer hoog ligt. 
Zeker na afgelopen zondag. Het zou voor heel GSV’28 een prijs zijn als we ook dit seizoen 
weer ongeslagen kunnen blijven in thuiswedstrijden én met leuk voetbal goed 
meedraaien in de 2e klasse G, de ‘eredivisie van het Zuid-Limburgse amateurvoetbal’. 
 
 



Jullie kennen GSV’28 allemaal als een vereniging waar ‘meer dan voetbal’ vaak genoemd 
wordt. Dat motto blijven we er ook lekker inhouden. We doen allemaal graag iets rondom 
de voetbalsport, maar weten ook dat er meer dan dat speelt in onze vereniging. Ik vraag 
dan ook aan iedereen hier, maar ook iedereen die vanavond verhinderd is, om als lid van 
GSV’28 altijd te kijken waar je een steentje kunt bijdragen en niet weg te lopen van 
kleine taken en verantwoordelijkheden. Van een overgeschoten bal ophalen tot een 
wedstrijdje vlaggen of fluiten. Van een teamuitje organiseren tot het meedoen aan onze 
evenementen. En van het netjes onderhouden van onze accommodatie tot een taak 
hebben in een team of commissie. Het zijn maar een paar van de vele voorbeelden. Het 
zijn vaak veel kleine dingen goed doen die het grote geheel en gevoel beter maakt. 
 
Ik ga mijn dankwoord aan jullie en deze vergadering afsluiten. Ik wens iedereen die 
GSV’28 een warm hart toedraagt – seniorenteams, 35+ en 30+ teams, veteranen, 
zaalvoetballers en natuurlijk onze kids, supporters en sponsoren – een succesvol, 
sportief en bovenal gezond voetbalseizoen toe en sluit daarmee deze jaarlijkse Algemene 
Ledenvergadering van voetbalvereniging GSV’28. 
 
Stan Nijsten 
Voorzitter GSV’28 


